
Rada Gminy w Czerminie 

Radni-Sesja 

Protokół nr 7 

z VII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 26 września 

2024 r. w Urzędzie Gminy Czermin  

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

1. Otwarcie VII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad i w związku z brakiem uwag poprosił o 

przegłosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Dulik zapytał, gdzie będzie robione oświetlenie i jakie to będą koszty. 

Pan Przewodniczący - dofinansowanie było na wymianę oświetlenia z Polskiego Ładu  i jest 

to wymiana starych lamp sodowych na lampy LED-owe na terenie całej gminy. Wszystkie 

lampy, które są stare, mają być wymienione na LED-owe. 

  

Pan Wójt – tak jak Pan Przewodniczący powiedział, zadanie to dotyczy wymiany ok. 431 

lamp oświetlenia ulicznego, czyli tych, które zostały, bo część lamp mamy ledowych, tych, 

które zostały i świecą w technologii sodowej na lampy ledowe, energooszczędne. Jest to też 

taki wybieg trochę wyprzedzający, bo to oświetlenie uliczne świeci się już dłuższy czas od 

zmroku do 24 z minutami i rano też się świeci. Nawet części  Państwa radnych, mówiłem, 

jechałem wczoraj rano przez teren Gminy Borowa, w samym rynku to oświetlenie się świeci, 

a na pozostałej części gminy, przynajmniej przez tą część, przez którą jechałem, to 

oświetlenie uliczne się nie świeci. To wszystko generuje koszty i trzeba te koszty też 

minimalizować. Te lampy, które w tej chwili są o mocy 150 W, a czasami są i 250 W, zostaną 

zamienione na lampy 50, 60 lub 70 w zależności od potrzeb. W związku z tym teoria i 

matematyka wskazuje na to, że te koszty zużycia tej energii powinny być mniejsze. Mam 

nadzieję, że to po realizacji tego zadania tak będzie.Na pewno będą mniejsze, a o połowę nie 

ma co liczyć, że będą mniejsze, bo w tej chwili lamp LED-owych mamy zainstalowanych w 

ramach wymiany, która była prowadzona przez gminę 4, prawie już część 5 lat temu, gdzie 

było wymienionych w sumie 300 lamp, ale też na nowych realizacjach, czyli tam, gdzie są 

realizowane nowe zadania inwestycyjne, też są lampy LED-owe, więc tak naprawdę ta 

wymiana będzie dotyczyć około połowy lamp, które świecą na terenie naszej gminy 

oświetlenia ulicznego.  

Pan Przewodniczący poprosił o opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji jest pozytywna.. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając 

 

Uchwała Nr VII/34/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2024. 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Jan Ździebło 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając 

 

Uchwała Nr VII/35/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

5. Zamknięcie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady VII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288 Rec 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


